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Svar på fråga 2023/24:998 av Mirja Räihä (S) 
Språkcentrum 

Mirja Räihä har frågat mig om jag tänker agera så att 

språkcentrumen kan överleva och fortsätta med det värdefulla 

arbete de har gjort hittills. 

Insatserna för att främja och bevara de nationella 

minoritetsspråken och minoriteternas kultur är betydelsefulla. 

Språkcentrums verksamhet är en viktig del i detta och 

verksamheten har bidragit till att öka kunskapen om, samt 

bevara och främja de nationella minoritetsspråken.  

Jag kan inte föregripa kommande budgetprocess, men 

regeringen är angelägen om att fortsätta arbeta för det 

minoritetspolitiska målet och att bevara och främja de nationella 

minoritetsspråken. 

Stockholm den 2 juli 2024 
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Parisa Liljestrand 

 

 

 


	Svar på fråga 2023/24:998 av Mirja Räihä (S) Språkcentrum

